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 БЕОГРАД - Министар финансија Душан Вујовић изјавио је данас да очекује стопу раста
следеће године од три одсто, а бољи пласман на Дуинг бизнис листи потврђује да
Србија перманентно побољшава инвестициону климу.

  Вујовић је у парламенту, где се расправаља о пет уговора и споразума о кредитима,
објаснио да ће се зајам из Развојног фонда Абу Дабија од милијарду долара користити
за подршку буџету и наставак фискалне консолидације.

  

Према његовим речима, реч је о повољном зајму, каматна стопа износи 2,5 одсто и нема
других оптерећења.

  

“То је кредит који смо договорили да буде повучен у пет транши. Средства би била
расположива пре краја године и помогла би у отплати кредита који су узимани у
претходних пет, шест година”, рекао је Вујовић и додао да ће се отплата вршити од 2021.
до 2026. године.

  

Када је реч о “апекс зајму”, Вујовић каже да је он намењен комерцијалним банкама за
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финансирање развоја малих и средњих предузећа и да држава спушта трошкове тих
кредита.

  

“Омогућава се малим и средњим предузећима да под повољним условима добију
кредите”, истакао је министар.

  

Додао је да се кредит Светске банке од 69 милиона евра односи на унапређење јавне
управе и да су услови изузетно повољни.

  

Каматна стопа је 0,71 одсто, грејс период је пет година, а отплата се врши на 12 година.

  

“То су безначајни трошкови за буџет”, објаснио је Вујовић.

  

Кредит Савета Европе од 17 милиона евра је намењен финасирању затвора у
Крагујевцу.

  

(Танјуг)
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